
Title (en)
Packaging bag, made in particular from plastic film.

Title (de)
Verpackungsbeutel, insbesondere aus Kunststoffolie.

Title (fr)
Sachet d'emballage, realisé en particulier en plastic.

Publication
EP 0485741 A1 19920520 (DE)

Application
EP 91117282 A 19911010

Priority
DE 4036175 A 19901114

Abstract (en)
A packaging bag (1), made in particular of plastic film, has at least two side walls and a permanently closable or closed filling opening (2). Arranged
in the closed state outside the region of the filling opening on one of the one-part closed side walls is a closure member slide fastener (3), whose
slider (4) has on its underside a separating knife for separating the side wall of the packaging bag arranged below the closure member slide
fastener. The side wall below the closure member slide fastener can be separated by the separating knife (5) by an opening movement of the slider,
forming a re-closable emptying opening of the packaging bag. <IMAGE>

Abstract (de)
Verpackungsbeutel (1), insbesondere aus Kunststoffolie, mit zumindest zwei Seitenwänden und einer permanent verschließbaren bzw.
verschlossenen Einfüllöffnung (2). Außerhalb des Bereiches der Einfüllöffnung ist auf einer der einteiligen geschlossenen Seitenwände ein
Verschlußgliederreißverschluß (3) im geschlossenen Zustand angeordnet, dessen Reißverschlußschieber (4) auf seiner Schieberunterseite ein
Trennmesser zum Auftrennen der unter dem Verschlußgliederreißverschluß angeordneten Seitenwand des Verpackungsbeutels aufweist. Die
Seitenwand unter dem Verschlußgliederreißverschluß ist durch eine Öffnungsbewegung des Reißverschlußschiebers, eine wieder verschließbare
Entleeröffnung des Verpackungsbeutels bildend, durch das Trennmesser (5) auftrennbar. <IMAGE>
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